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PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA ZARZ ĄDU  
LOKALNEJ GRUPY DZIAŁANIA 

„DOLIN Ą WIEPRZA I LEŚNYM SZLAKIEM” 
W DNIU 05.10.2016 

 
 

W posiedzeniu Zarządu wzięły udział następujące osoby: 
 
Wioletta Wierzbicka – Prezes Zarządu 
Marcin Bogusz – Wiceprezes Zarządu 
Małgorzata Smaga – Członek Zarządu 
Mikołaj Lazor – Członek Zarządu 
Mirosław Pindłowski – Członek Zarządu  
 
 
Porządek zebrania obejmował: 

1. Otwarcie zebrania. 

2. Odczytanie i zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Zapoznanie się z deklaracją przystąpienia do stowarzyszenia LGD „Doliną Wieprza                           

i Leśnym Szlakiem” złożoną przez Demucha Magdalena Chlewiska 38,  21-100 Lubartów. 

4. Zapoznanie się z deklaracją przystąpienia do stowarzyszenia LGD „Doliną Wieprza                             

i Leśnym Szlakiem”  złożoną przez Stajnia u Pierzastych, Stoczek Kocki 69,   21-150 Kock. 

5. Zapoznanie się z deklaracją przystąpienia do stowarzyszenia LGD „Doliną Wieprza i 

Leśnym Szlakiem” złożoną przez Fundacja Razem Pro Publico Bono, Lisów 155A, 21-100 

Lubartów. 

6. Dyskusja nad złożonymi deklaracjami. 

7. Przedstawienie projektu uchwały nr 12/2016 w sprawie przyjęcia w/w podmiotów do 

stowarzyszenia LGD „Doliną Wieprza i Leśnym Szlakiem”. 

8. Przyjęcie uchwały nr 12/2016 w sprawie przyjęcia nowych członków do stowarzyszenia. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamkniecie zebrania.  

 

 
 Posiedzenie Zarządu otworzyła Pani Prezes Wioletta Wierzbicka, która przywitała 
wszystkich zgromadzonych i przedstawiła porządek spotkania, który został następnie poddany 
pod głosowanie. Zarząd jednogłośnie zatwierdził porządek obrad. 
 
 Głównym punktem porządku obrad było zapoznanie zebranych z ze złożonymi 
siedmioma deklaracjami przystąpienia do Lokalnej Grupy Działania. 
Po zapoznaniu się z deklaracjami, zebrani stwierdzili, że nie mają uwag do złożonych 
deklaracji. 
Pani Prezes zapytała zebranych czy są za formalnym przyjęciem w/w podmiotów do Lokalnej 
Grupy Działania.  
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Spośród obecnych na zebraniu Zarządu padła jednoznaczna deklaracja za przyjęciem w/w w 
poczet członków Stowarzyszenia LGD. 
 
 W kolejnym punkcie Pani Prezes przedstawiła projekt uchwały dotyczący przyjęcia 
nowych członków . 
Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty przez Zarząd.  
  
  
 Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
   
 Protokołował:                                                                                                Przewodniczyła:               

 Mikołaj Lazor                                                                                              Wioletta Wierzbicka 


